
 

 

 

Vänsterpartiet 

Norrtälje 

 

 

Protokollsanteckning Kommunstyrelsen 2019-05-20 

 

Ärende 20, Ställningstagande gällande prioriteringar i det 

regionala tillväxtarbetet i Stockholmsregionen 2021-2027 

Vänsterpartiet deltar inte i beslutet. Anledningen är följande: 

Vi kan inte ställa oss bakom Region Stockholms ställningtagande. Dokumentet lyfter fram 

bl.a. vikten av satsningar på marknadsdriven bredbandsutbyggnad, vilket ju hittills inte 

fungerat värst bra på landsbygden i t.ex. Norrtälje kommun. Det påstås vidare i 

ställningstagandet att bostadsmarknaden har reglerat sig själv och att regleringen av 

hyresmarknaden måste ses över. Då regionen är alliansstyrd finns anledning att tro att de med 

översyn av regleringen menar marknadshyror. Redovisningen kritiserar dessutom kraftigt 

existensen av kommunalt utjämningssystem.  

Dokumentet saknar jämlikhetsperspektiv vad gäller t.ex. bostäder, det saknar reella 

skrivningar om inkludering och vad som ska göras åt segregationen. Slutligen är de 9 

regionala prioriteringarna på sid. 13-14 i redovisningen alldeles för vagt uttryckta och 

kopplade till handlingar som inte förklaras.  
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